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Vragen van Kamerlid Verdonk (VVD) aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap, mevrouw Dijksma, over kinderopvang. (Ingezonden 3 augustus 2007) 
 
Vraag 1 
Bent u op de hoogte van het artikel “Geen opvang voor 10.000 kinderen”? 1 
 
Antwoord 
Ja. 
 
 
Vraag 2  
Kunt u bevestigen dat de problemen rondom de capaciteit die in het artikel worden genoemd, 
bestaan? Gaat het inderdaad om 10.000 kinderen die niet op 1 augustus 2007 terecht kunnen 
bij de kinderopvang die is gelieerd aan de scholen, zoals de wet voorschrijft?  
 
Antwoord 
Ik heb een aantal acties in gang gezet op grond van eerdere signalen over een snel groeiende 
vraag naar buitenschoolse opvang en het ontstaan van wachtlijsten.2 Eén daarvan is het 
instellen van een taskforce, onder voorzitterschap van mr. drs. B. J. Bruins. De taskforce heeft 
als taak een inventarisatie van knelpunten en de achterliggende oorzaken van het ontstaan van 
de wachtlijsten, het verzamelen van goede voorbeelden bij gemeenten, opvang en onderwijs 
en het doen van concrete voorstellen binnen bestaande wet- en regelgeving waaronder 
kwaliteitseisen. Een belangrijk onderdeel van hun taak is een inventarisatie van de 
wachtlijsten voor buitenschoolse opvang. Op basis van het rapport van de taskforce zal ik u 
informeren over de lengte van de wachtlijsten.  
 
Vraag 3  
Zo ja, welke maatregelen gaat u treffen om de wachtlijsten weg te werken en binnen welke 
termijn verwacht u dit te kunnen organiseren? 
 
Antwoord 
De taskforce zal ook concrete voorstellen doen voor oplossingen. Op basis van die voorstellen 
zal ik u voor Prinsjesdag, conform de motie Tichelaar/Rutte een plan van aanpak sturen.3 
 
 
Vraag 4 
Bent u bereid om het gebouw van het ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, de 
Hoftoren, ter beschikking te stellen als noodopvangruimte voor de kinderen die in Den Haag 
nog niet terecht kunnen bij hun basisschool? Zo neen, waarom niet?  
 
Antwoord 
De Hoftoren is niet toegerust op kinderopvang, voldoet niet aan de kwaliteitseisen voor 
opvang en staat bovendien niet leeg. Gebruik als noodopvang zou betekenen dat de mensen 
die er nu werken weer op hun beurt naar een andere locatie moeten verhuizen.  

                                                 
1 De Volkskrant, 28 juli 2007. 
2 Kamerstukken II, 2006-2007, 28 447, nr. 142 en 144.  
3 Kamerstukken II, 2006-2007, 31 070, nr.10.  


